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Skrivelse

Vad gäller stadsdelens äldreboenden så skriver förvaltningen i VP för 2021 att det under några år 
framöver kommer att finnas ett betydligt överskott på vård- och omsorgsboendeplatser i hela staden. 
Solberga vård och omsorgsboende är delvis omodernt och fastighetsägaren har sagt upp avtalet för 
villkorsändring med ett avtalsförslag som innebär försämringar. Förvaltningen kommer därför att 
närmare se över och utreda frågan om Solberga VoB.

Med anledning av detta så vill vi att förvaltningen återkommer till nämnden med svar på följande 
frågor

 Vilken hyreshöjning handlar det om?
 Vilka skulle kostnaderna bli för ett övertagande av underhållsansvaret?
 Hur ser tidsplanen för översynen ut?
 Hur många platser har Solberga vob idag?
 Hur många platser har i genomsnitt varit tomma per månad under 2020?
 Finns tillräckligt antal platser i vår stadsdel att erbjuda de boende på Solberga som ett 

alternativ?
 Hur påverkar prognosen om en ökning av antalet invånare som är 80 år och äldre från 

2023 och framåt behovet av vob-platser i stadsdelen? 


